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OTÁZKA K ÚSTNÍMU ZODPOVĚZENÍ S ROZPRAVOU O-0079/07
kterou v souladu s článkem 108 jednacího řádu
položili poslanci Jean Marie Beaupuy, Alfonso Andria, Alain Hutchinson, Jan Olbrycht, Gisela 
Kallenbach, Lambert van Nistelrooij, Oldřich Vlasák, Stavros Arnaoutakis, Jean-Louis Bourlanges, 
Marco Cappato, Françoise Castex, Jean-Marie Cavada, Jorgo Chatzimarkakis, Giovanna Corda, 
Thierry Cornillet, Jean Louis Cottigny, Véronique De Keyser, Marielle De Sarnez, Gérard Deprez, 
Janelly Fourtou, Jean-Paul Gauzès, Claire Gibault, Nathalie Griesbeck, Marian Harkin, Erna 
Hennicot-Schoepges, Filiz Hakaeva Hyusmenova, Sophia in 't Veld, Marie Anne Isler Béguin, Filip 
Kaczmarek, André Laignel, Graf Alexander Lambsdorff, Anne Laperrouze, Bernard Lehideux, Jo 
Leinen, Jamila Madeira, Mary Lou McDonald, Miroslav Mikolášik, Philippe Morillon, Gérard Onesta, 
Paweł Bartłomiej Piskorski, Bernard Poignant, Pierre Pribetich, Vittorio Prodi, Bilyana Ilieva Raeva, 
Eva-Britt Svensson a Nikolaos Vakalis
Komisi

Předmět: Krize na trhu s nemovitostmi

Dopady selhání systému vysoce rizikových hypotečních půjček ve Spojených státech jsme již mohli 
pocítit i na evropských finančních trzích. Ačkoli jsou naše evropské systémy úvěrů lépe zaručeny, 
neměli bychom se přece jen obávat toho, že „bublina“ na trhu s nemovitostmi praskne, což by vedlo k 
destabilizaci našich bankovních systémů?

Co hodlá Evropská komise podniknout vzhledem k různým politikám úvěru na nemovitost v členských 
státech?

Ceny nemovitostí, jak s ohledem na stavbu, tak co se týče nájmu, navíc v posledních letech natolik 
vzrostly, že se mnoho rodin muselo výrazně zadlužit, nebo důstojné bydlení vůbec nezískalo. 

Jaké kroky podnikla Evropská komise v reakci na žádost provést studii nákladů spojených s bydlením 
a poptávky po bydlení, kterou vznesl Evropský parlament v Andriově zprávě1?
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1 Zpráva o bydlení a regionální politice (2006/2108(INI)).


